
 
Miestny úrad mestskej časti Bratislava-Petržalka. 

 
Z á p i s n i c a 

 

z rokovania 17. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka 
konaného dňa 18. decembra 2012._____ 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 
Ospravedlnení: pp. Adamčiaková, Šebej, Hochschorner. 
 
Otvorenie zasadnutia: 
Zasadnutie otvoril Vladimír Bajan, starosta mestskej časti. Privítal prítomných, riaditeľov 
miestnych podnikov, poslancov a občanov mestskej časti Bratislava-Petržalka. 
Skonštatoval, že miestne zastupiteľstvo je uznášaniaschopné počtom  prítomných 28 z počtu 
35 poslancov, čo predstavuje 80 %. Počet poslancov sa v rokovacej sále priebežne menil. 
 
Schválenie programu rokovania: 
 
Starosta navrhol zaradiť do programu  

- ako bod č. 5: Odpočet prioritných cieľov mestskej časti Bratislava-Petržalka 
k decembru 2012,  

- ako bod č. 16: Návrh na priznanie odmeny Stanislavovi Fialovi, miestnemu 
kontrolórovi mestskej časti  Bratislava-Petržalka, 

 
p. Bučan – navrhol vypustiť bod č. 13, nastali nové skutočnosti,  
 
p. Hrčka navrhol zaradiť ako bod č. 0 : Upozornenie prokurátora zo dňa 26.9.2012: 
Dňa 26.9.2012 poslala prokurátorka okresnej prokuratúry Bratislava V upozornenie 
prokurátora, v ktorom konštatovala porušenie zákona starostom Vladimírom Bajanom. Toto 
upozornenie MČ Bratislava-Petržalka obdržala dňa 4.10.2011 a podľa zákona malo byť toto 
upozornenie prerokované na miestnom zastupiteľstve MČ Bratislava-Petržalka najneskôr do 
tridsiatich dní, MČ Bratislava-Petržalka nedodržala zákonom stanovený termín 
a neprerokovala toto upozornenie v tridsaťdňovej lehote tak, ako ukladá zákon. 
Neprerokovala ho ani na zastupiteľstve, ktoré sa konalo dňa 13.11.2012 a tento bod nie je 
zaradený  ani do programu dnešného zastupiteľstva, ktoré sa koná dňa 18.12.2012. Vzhľadom 
k tomu, že podľa prokurátorky došlo k porušeniu zákona a neprerokovaním tohto upozornenia 
dochádza  opätovne k porušeniu zákona, dávam na zaradenie tohto bodu do programu 
dnešného zastupiteľstva. 
 
Prednosta na ujasnenie informoval, že komunikácia s prokurátorkou prebieha,  naposledy bola 

včera (17.12.2012), prokurátorka  akceptovala skutkový stav a to zmenu rokovacieho 
poriadku z 13.11.2012, všetci poslanci o tomto boli informovaní elektronicky, ak sú 
nejasnosti, je treba ich prerokovať ich s prokurátorkou, upozornenie bolo prerokované 
v súlade so zákonom. 
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p. Hrčka – na minulom MZ prednosta povedal, že meníme rokovací poriadok, aby neboli 
nejasnosti, prokurátorka sa vyjadrila, konštatovala, že trvá na upozornení, zas nie je 
zaradený do rokovania. 

 
p. Černák – cestou p. Masára žiadal zaradiť do rokovania uvedenie informácie o Pamätníku 

Svornosti, verejne chce  vystúpiť občan z občianskeho združenia 
starosta – vystúpenie bude v bode Rôzne, ako aj zaradenie Aktualizácie Registra podnetov. 
p. Fabor – navrhol hlasovanie o uzavretí diskusie 
 
Hlasovanie o zmene a doplnení programu: 

1. zaradenie bodov Odpočet priorít mestskej časti Bratislava-Petržalka a Návrhu na 
priznanie odmeny miestnemu kontrolórovi mestskej časti Bratislava-Petržalka 

prítomných 26, za 22, proti 0, zdržali sa 0, nehlasovali 4 – návrh bol schválený. 
 

2. Zaradenie Prerokovania upozornenia prokurátorky (návrh p. Hrčku) 
prítomných 28, za 7, proti 12, zdržali sa 5, nehlasovali 4 – návrh nebol schválený. 
 

3. Vypustenie bodu č. 13 z rokovania (návrh p. Bučana) 
prítomných 29, za 7, proti 12, zdržali sa 7, nehlasovali 3 – návrh nebol schválený. 
 

4. Vystúpenie zástupcu občianskej združenia – Socha Svornosti (návrh p. Černáka) 
prítomných 29, za 21, proti 0, zdržali sa 6, nehlasovali 2 – návrh bol schválený. 

 
Hlasovanie o doplnenom programe rokovania ako celku:  prítomných 29, za 23, proti 0, 
zdržali sa 2, nehlasovali 4 – program bol schválený. 
 
Návrhová komisia: pp. Ivana Brezinská  

    Filip Štefanička  
    Vladimír Kovár 

 

Hlasovanie: prítomných 30, za 28, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 1 – návrh bol prijatý. 
 
Overovatelia zápisu: p. Daniela Lengyelová 

 p. Vladimír Gallo   
 

Hlasovanie: prítomných 29,  za 26, proti 0, zdržal sa 0, nehlasovali 3 – návrh bol prijatý. 
---------- 

 
1. Kontrola plnenia uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-

Petržalka k 30.11.2012._____________________________________________________ 
 
Materiál uviedol prednosta. 
 
Hlasovalo sa bez diskusie 
 

Hlasovanie: prítomných 31, za 30,  proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1- návrh bol prijatý.. 
  

Záver: 
Uznesenie č. 270 

---------- 
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2. Návrh na predĺženie nájomného vzťahu vyplývajúceho z nájomnej zmluvy so 
spoločnosťou DALKIA, a.s., Einsteinova 25, Bratislava IČO: 35 702 257.__________ 
 
Materiál uviedol prednosta – predchádzajúce rokovania s poslancami, predĺženie nájomnej 
zmluvy do r. 2039, zadefinované požiadavky, hlavné podmienky zmena výšky nájomného, 
MR navrhla navýšenie na 120.000 €, zainvestujú na modernizáciu 67.000 mil. €, na 
kluboch boli požiadavky na benefity: 430.000 € prekládka vedenia nad Draždiakom, 
znižovanie energetickej náročnosti pre školy. Ak budú otázky, sú tu zástupcovia Dalkie 
a zodpovedia na ne. 
starosta – upozornil na pozmenené uznesenie, rozdané pri prezentácii. 
 
Diskusia: 
p. Pätoprstá – žiadala odpoveď od zástupcov Dalkie  – grafy nezodpovedajú realite, ako sa 

bude vyvíjať cena tepla,  
starosta – cena je špecifická cez ÚRSO,  
p. Radosa – 1. ako je to s vlastníckym právom ku kogeneračným jednotkám po skončení 

odpisovania,  
2. výčitky od  obyvateľov za dodávku teplej vody, aký je časový 

harmonogram na výmenu potrubia s teplou vodou, výmena nie je 
plánovaná ani na roky 2033, 2034, 

p. Sepši – v návrhu uznesenia je zvýšenie nájomného na 120 000 €, v materiáli je 100 tis. € 
starosta – zmena nastala na rokovaní MR, 
p. Klein -  nie sú priložené zmluvy, poslal tri pozmeňujúce návrhy, odpoveď dostal až dnes 

1. doplniť do nájomnej zmluvy zmluvnú pokutu v článku 2 - v prípade 
odstúpenia Dalkie od zmluvy .... 

2. pozmeňujúci návrh do zmluvy č. 23- každá kogeneračná jednotka prejde do 
vlastníctva MČ za cenu 1,- € 

3. doplnenie textu do zmluvy o potrebu výmeny starých potrubí 
 Požadoval samostatné hlasovanie o jednotlivých návrhoch. 

p. Miškov – Dalkia prišla s návrhom zmeny zmluvy, tento materiál veľmi dôležitý 
z dôvodu udržateľnosti komfortu tepla a teplej vody v Petržalke, komunikácia 
s MČ a Dalkiou je korektná, bol s poslancami pozrieť kogeneračné jednotky 
v Budapešti, výhrady ohľadom hlučnosti sa nepreukázali, vyrokovali sa 
peniaze naviac o 20.000 €, veľká čiastka pôjde na prekládku elektrického 
vedenia ponad Draždiak, je za, 

p. Farkašovská – 1. bod c/ uznesenia -  zníženie energetickej náročnosti v školách, o aké 
kroky ide ? 

2. aká je hodnota prenajímaného majetku?  
 
Hlasovanie o možnosti vystúpenia zástupcov Dalkie: poslanci optickou väčšinou súhlasili 
s vystúpením: 
p. Vojtech Červenka, zástupca spoločnosti Dalkia - pripravený odpovedať na otázky,  

- vývoj tepla je regulovaný, stanovuje ÚRSO na základe opodstatnenosti nákladov, 
závisí od ceny plynu na 70% a 30% tvorí fixná zložka, kde sa premietajú opravy, údržba, 
snaha udržať na súčasnej úrovni, 

- kogeneračné jednotky budú po vypršaní doby zmluvy prevedené do majetku MČ za 
symbolickú cenu 1 €,  

- dodávka teplej úžitkovej vody Dalkiou je po  pätu domu, k lepšej kvalite ako dnes  
bude kompletná zmena a modernizácia do 8 rokov, každoročne predkladajú mestskej časti 
plán údržby a modernizácie teraz je vo výške 2 mil. €,  
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- pripomienky p. Kleina boli diskutované, na niektoré odpovedali, Dalkia nemá 
dôvod odstúpiť od zmluvy, preto je pokuta neopodstatnená, 

- prevod majetku na MČ - kogeneračná jednotka bude zmluvne prevedená  na MČ,  
je garantovaný prevod,  

- vek rozvodov a technický stav zariadení kontroluje Slovenská technická a inovačná 
agentúra formou atestov, tie sú na 100% úrovni, vek rozvodov znížiť na 20 rokov – všetky 
investície sa premietnu do ceny tepla, preto ho chcú udržať na úrovni 30 rokov, 

- energetická náročnosť škôl, program EPC kontrolovaný agentúrou, bol znížený 
o 20%, teplo na školách je možné kontrolovať na meračoch. 
p. Hrčka, FP – otázka odstúpenia od zmluvy je pre poslancov podstatná, podporujú to aj 

skúsenosti na Slovensku, 27 rokov je dlhá doba, 120. mil. € získajú za predaj 
tepla, 40 mil. € pôjde pre MČ, zisku z tohto pre Dalkiu je  80 mil. €,  

p. Klein, FP – účtovná hodnota kogeneračných jednotiek = zostatková hodnota, investícia  
sa odpisuje  12 rokov,  či  to bude vždy za 1,- €, zmluva dáva právo odstúpiť, 
preto trvá na pokute v zmluve, 

p. Farkašovská, FP -  nenašla v materiáli údaj o hodnote majetku, žiadne čísla nevidí, trvá 
na otázke, aká je hodnota majetku ktorý si prenajíma spoločnosť od MČ,  ako 
je zabezpečené zníženie energetickej náročnosti v ZŠ, 

starosta – je rozdiel v účtovnej a zostatkovej hodnote, pre školy je zriadená komisia, člen je   
p. Bučan - budú diskutovať, 

p. Hrčka – k zmluvám či je správny jeho výpočet, od roku 1993 je 25 doplnkov, hovoriť 
o transparentnosti v tomto je veľmi ťažké, problém kontroly, je potrebná nová 
zmluva, 

starosta – doteraz to nikto nespochybnil, poslanci môžu navrhnúť zmenu, 
 

p. Miškov – podal návrh na ukončenie diskusie 
Hlasovanie o ukončenie diskusie: prítomných 32, za 18, proti 8, zdržali sa 2 nehlasovali 4 
– návrh bol prijatý. 
 
p. Radosa – (bol prihlásený do diskusie) – požaduje podať kompletnú informáciu o tom 

ako sa vynakladali investície s Dalkiou, suma 
- spolupráca funguje, spoločnosť je korektná voči mestskej časti, je to na 
Dalkii, či informácia bude spracovaná, ide len o nedostatok informácií, 
- je spokojný o odpoveďou, 8 ročný horizont na výmenu vedení teplej vody – , 
navrhuje doplniť do textu zmluvy: po ukončení nájmu previesť majetok na MČ 
za účtovnú hodnotu (nie za 1 €), majetok by nám generoval príjmy, 

starosta – informačný materiál bude predložený do MZ vo februári 2013, autoremedúrou si 
osvojil návrh p. Radosu. 

p. Hrčka trval na udelení slova, bol upozornený, že diskusia bola ukončená. 
 
Návrhová komisia prijala 4 návrhy na zmenu uznesenia:  
1. p. Klein:  
„ Doplniť do nájomnej zmluvy č. 023/1993 v znení dodatkov v článku 2 nasledovný text: 
V prípade jednostranného odstúpenia od zmluvy a výpovede spoločnosťou Dalkia a.s., je 
spoločnosť Dalkia a.s. povinná uhradiť zmluvnú pokutu vo výške 1 milión € v prospech 
MČ Bratislava-Petržalka a zároveň uhradiť zostávajúcu časť prostriedkov z kapitoly 
opráv, údržby modernizácie a rekonštrukcie ku ktorému sa spoločnosť Dalkia a.s. 
zaviazala za všetky zostávajúce roky v peňažnom plnení a to do 30. kalendárnych dní odo 
dňa oznámenia od odstúpenia od zmluvy“. 
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Hlasovanie: prítomných 32, za 8, proti 10, zdržali sa 12, nehlasovali 2 - návrh nebol 
prijatý. 
 
2. p. Klein: 
„doplni ť do článku 2 nasledovný text: 
„ Každá kogeneračná jednotka bude do 30. kalendárnych dní od kolaudácie za 1,- € 
prevedená do majetku MČ Bratislava-Petržalka“. 
 

Hlasovanie: prítomných 32, za 7, proti 12, zdržali sa 13, nehlasovali 0 - návrh nebol 
prijatý. 
 
3. p. Klein: 
v článku 2 doplniť text: 

„Spoločnosť Dalkia a.s. sa zaväzuje investovať do rozvodnej siete tak, aby do roku 2026 
zabezpečila priemerný vek rozvodnej siete na úrovni 20 rokov. Zároveň sa zaväzuje 
znižovať každoročne priemerný vek rozvodnej siete minimálne o jeden rok oproti úrovni 
z predchádzajúceho roka. Od roku 2026 až po ukončenie zmluvného vzťahu sa 
spoločnosť Dalkia. a.s. zaväzuje udržiavať priemerný vek na maximálnej úrovni 20 
rokov“. 
 

Hlasovanie: prítomných 32, za 6, proti 10, zdržali sa 15, nehlasoval 1 - návrh nebol 
prijatý. 

 
4. p. Radosa - doplnenie uznesenia do bodu A ) 
„Po ukončení nájmu sa investície nájomcu do majetku prenajímateľa vrátane 
kogeneračných jednotiek  stávajú vlastníctvom prenajímateľa za účtovnú hodnotu.“ 
 

O návrhu sa nehlasovalo - bol prijatý autoremedúrou. 
 

Hlasovanie o uznesení ako celku: prítomných 32, za 24, proti 2, zdržali sa 4, nehlasovali 2 
- návrh bol prijatý. 

 

Záver: 
Uznesenie č. 271 

---------- 
 
3. Návrh na schválenie dodatku č. 5 k zmluve č. 26/04 zo dňa 9.8.2004 o nájme 

nebytových priestorov v objekte prevádzkovej budovy na Kutlíkovej č. 17 
v Bratislave pre Úrad práce sociálnych vecí a rodiny v Bratislave, Vazovova 7/a, 
Bratislava, IČO: 30 853 788._________________________________________________ 
 
Materiál uviedol prednosta. 
 
Hlasovalo sa bez diskusie. 
 

Hlasovanie: prítomných 30, za 0, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 - návrh bol prijatý.. 
 

Záver: 
Uznesenie č. 272 

---------- 
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4. Návrh na predaj pozemku, parc. č. 1444/11 pre TECHNOPOL SERVIS, a.s. 
 
Materiál uviedol prednosta - nehrozí stavba na trávniku, zelené plochy budú zachované, 
kupujúci súhlasí s vecným bremenom na využívanie chodníkov pre vstup do budovy – 
verejne prístupné parkovisko,  tretí znalecký posudok.  
 
Diskusia: 
p. Hrčka – tento materiál je tu piatykrát,  – netransparentný spôsob výberu znalca, znalecký 

posudok je účelový, pretože plocha ktorá mala vcelku 12.000 m² je teraz 
rozdelená na 3.000 m² chodníkov a na 12 ďalších menších parciel – 
znehodnotená parcela, umožňuje predaj za nižšiu cenu, je zvedavý, kto 
zahlasuje za, v meste sa pozemok predáva za cenu 150,- €/m², Technopol 
zaplatí za zlomok ceny ako za celý pozemok, ktorý má ďaleko väčšiu cenu, 

starosta – Technopol žiada o odpredaj mestského pozemku aj hl. mesto a mestská rada 
odporučila predaj za cenu 56,- €/m2, 

p. Pätoprstá – peniaze potrebujeme, ale prečo predávame verejné parkovisko, pritom máme 
parkoviská ako prioritu, pritom odhad zisku za parkovisko je cca až od 12 tis. 
do 18. tis € ročne, prečo toto neprenajíma MČ, túto sumu dať na zmysluplné 
účely, predal sa pozemok pri Sade J. Kráľa, teraz tam stojí vysoká budova, 
malo ostať parkovisko, bolo prisľúbené, vidíme aj ŠK Artmedia, ktorá sa 
predala na nízku sumu, navrhuje, aby parkovisko ostalo mestskej časti, 
pozemok je určený na občiansku vybavenosť, je potrebné predať ho efektívne, 

starosta – pani poslankyňa nabáda, aby sa spoplatnilo to, čo majú občania teraz zadarmo, 
p. Miškov – ako vypočítala sumu 12.000 € ?, parkovisko pre stránky je zadarmo, 
p. Pätoprstá – 30 - 40 áut denne krát cena za státie dlhšie ako 1 hod.,  
p. Radosa – rozdelenie pozemku – odporúča doplniť vecné bremeno na zabezpečenie 

priechodnosti chodníkov a parkovania na existujúcom parkovisku,  
starosta – dajte písomne a autoremedúrou sa prijme, 
p. Miškov, FP – uvedomiť si, čo chceme zachovať - aby ostala zeleň aj chodník, kúpi to 

niekto iný a nezachová súčasný stav, 
p. Pätoprstá, FP – z dlhodobého hľadiska je to neudržateľný stav, cena je nevýhodná pre 

mestskú časť, 
p. Klein – toto je legálna zlodejina odhalená miestnym zastupiteľstvom, predaj kúsku 

parcely za zlomok ceny, po čase bude opäť zvyšok, prečo nekúpi Technopol 
všetko za trhovú cenu? 

p. Fabor – podal návrh na ukončenie diskusie, 
 
Starosta skonštatoval, že nikto nebol prihlásený do diskusie a ukončil diskusiu. 
p. Hrčka – upozornil starostu na povinnosť hlasovať o ukončení diskusie. 
starosta – poďakoval za upozornenie 
 

Hlasovanie o ukončení diskusie: prítomných 32, za 21, proti 5, zdržali sa 3, nehlasovali 3 – 
návrh bol prijatý. 
 
Návrhová komisia prijala zmenu uznesenia p. poslanca Radosu: 
„Doplnenie vecného bremena v Zmluve za slovo „vybudovaných“ doplniť spojenie 
zachovania verejného parkoviska. 
 

     O návrhu sa nehlasovalo, bol prijatý autoremedúrou 
 

Hlasovanie: prítomných 32, za 23, proti 8, zdržal sa 0, nehlasovali 1 - návrh bol prijatý. 
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Záver: 
Uznesenie č. 273 

---------- 
 

5. Odpočet Prioritných cieľov mestskej časti Bratislava-Petržlaka k decembru 2012 
 
Materiál uviedol starosta – sme na konci roka, v polovici volebného obdobia, šetríme 
zefektívňujeme procesy a zlepšujeme výstupy, šetríme kde sa dá, získali sme prostriedky aj 
z fondov EÚ na revitalizáciu Sadu Janka Kráľa, Ovsištského námestia, Ludus, z Orange na 
nové stromy na Jungmannovej, priorita je plaváreň, na Sklodowskej sme vybudovali 
tribúnu, športovú halu na Dudovej, máme aj neinvestičné aktivity – bezplatná právna 
poradňa pre občanov, rozšírili sme kapacity MŠ, máme síce nedostatok parkovacích 
kapacít, zásadný proces dopravná obslužnosť, teraz to riešime s mestom, prísľub 30.000 € 
z mesta na tento účel, pristavujeme veľkokapacitné kontajnery na odpad 4x v roku, zvýšili 
sme počet smetných košov, pre obyvateľov v zlej finančnej situácii sme vytvorili výdajňu 
potravín, dohodli sme s darcom aj hračky a detské kočíky – toto je vyčlenené na vianočnú 
výpomoc, vykonávame 24 hodinovú výpomoc s charitatívnou organizáciou Samaritán pre 
bezdomovcov pri vybavovaní dokladov, v transparentnosti uverejňovania zmlúv sme z MČ 
v Bratislave najlepší, a na Slovensku sme sa umiestnili na 2. mieste, pilotne zavádzame 
CAF je to za národnú cenu kvality -  toto môžeme dokázať spoločne, v nastolenom trende 
budeme naďalej pokračovať. 
 
Diskusia: 
p. Pätoprstá – ohľadom transparentnosti, tešíme sa, že máme takéto výsledky, toto už 

začalo minulé MZ, otvorenosť nemá byť formálna, teraz sme videli ako MČ 
prišla asi o 1 mil. €, prišli sme o pozemok, predali sme ho za nízku cenu, za 
čo sa hanbí, upozornila na potrebu kvalitných verejných obstarávaní, 
apelovala na vedenie aj poslancov ohľadom zmysluplných rozhodnutí, 

p. Miškov – ohradil sa za nepodložené obvinenia, a demagógiu, pani poslankyňa tu nie je 
v pozícii aktivistky, hodnotí transparentnosť, pri výbere hlavného architekta  
preferovala známeho, 

p. Pätoprstá, FP – zastupuje 2.000 občanov, ktorí ju volili, čo sa týka hlavného architekta, 
nemala hlasovacie právo, zriekla sa ho, predajom došlo k dehonestácii 
ekonomického myslenia, 

starosta – mestská časť sa v hodnotení TIS posunula vyššie, keby sme skončili na 5 mieste, 
bola by poznámka prijateľná, pripomenul, že poslanci doteraz nezverejnili 
svoje majetkové priznania, 

p. Hrčka – kritizovať treba, realita je predaj za 1,5 ročný nájom, 
p. Gaži – priority SDKÚ-DS sú školstvo, detské ihriská a ostatné veci, všade sú otázkou 

peniaze, podporiť, 
p. Brezinská – upozornila, že MŠ a ZŠ nie sú poberatelia 2% daní, financie získali 

z neziskových organizácii, z grantov, podotkla, že súčasťou TIS boli aj 
odporúčania, 

p. Radosa – v tomto materiáli je popísané, čo sme urobili, nie je spokojný s parkovaním tu 
sme rezignovali, mala byť zmena organizácie dopravy, rozšírené kapacity 
parkovacích miest, nečakať na rozhodnutie mesta, v minulom funkčnom 
období boli prijaté pravidlá posudzovania investičnej činnosti, tieto sa 
neuplatňujú ako v minulosti,  

starosta – máme resty v parkovaní, ak by sme neupozornili mesto, veci ktoré sa neriešili 20 
rokov, sa nedajú zmeniť rýchlo, všetky nové investície pôjdu do komisie, 
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p. Farkašovská – zdá sa že dôvodová správa je málo podrobná, pri KZP – prečo je pokles 
príjmov, nevie, kde má hľadať parcticipatívny rozpočet, 

starosta – tieto otázky treba položiť pri rozpočte, ambíciou odpočtu je popis vykonaných 
činností, 

p. Masár – je to odpočet roku 2012, veľa vecí sme nesplnili, odpočet je len štartovací, čo 
sme urobili, bude ucelené za celé volebné obdobie, 

p. Miškov – poďakoval všetkým pracovníkom úradu, čo pomohli MČ pri plnení 
prioritných cieľov. 

 

Hlasovanie: prítomných 32, za 27, proti 0, zdržali sa 2, nehlasoval 3 – návrh bol prijatý.  
 

Záver: 
Uznesenie č. 274 

---------- 
 

6. Návrh rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2013 s výhľadom do roku 
2015.____________________________________________________________________ 
 
Materiál uviedol starosta – poukázal na východiská a hlavné ciele rozpočtu: 
- prerozdeľovanie dane z príjmu fyzických osôb nevychádza z počtu obyvateľov zo 

sčítania v roku 2011, 
- neplatenie dane z predaja majetku obce, 
- neschválenie zníženia percenta solidarity (640.000 €), poďakoval mestským poslancov 

za Petržalku za pochopenie, nepodporili p. Budaj a p. Hochschorner, nepristúpilo sa 
ani na uvedenie účelu použitia finančných prostriedkov,  

- školstvo - rozpis finančných prostriedkov z ministerstva školstva na mzdové náklady 
(100% na školy) nezohľadnil štruktúru veku učiteľov, nové nariadenie nepočíta 
s prechodným obdobím, avizoval problémy – s výplatami pre učiteľov v júni, 

- nezvyšujeme poplatky a dane,  
- snaha o udržanie štandardov – seniori, školstvo, projekty, statická doprava – 

parkovanie, 
- výstavba a rekonštrukcia športovísk 
- po revitalizácii Vlasteneckého námestia, Ovsištského námestia chceme revitalizovať 

Námestie hraničiarov, znížiť energetickú náročnosť budov,  
- v KZP máme revízne posudky, v minulosti sa nedali do týchto zariadení žiadne 

investície,  
- potreba rekonštrukcie terás (prísľub z mesta 50. tis. € na tento účel), 
- investovať do projektov, ktoré prinášajú úspory. 

 
prednosta – diskusie k rozpočtu boli aj v CC Centre s poslancami, požiadavky boli 

odkonzultované, sú zapracované do rozpočtu,  
- novinkou je rozpočtová zodpovednosť, čísla podporené memorandom ZMOS + vláda 

SR, naplniť konsolidačný rozpočet cca + 1 mil. €,  
- rozpočet je viac ako konzervatívny je šetriacim rozpočtom, podporovať projekty 

školy, športoviská zapojíme na toto aj rezervný fond aj úvery podľa potreby,  
- priority aj cez úvery zapracované úvery 500. tisíc a 250 tis. + 1 milión na plaváreň.  

- oblasť športu - plaváreň, hokej, futbal, vyčleniť dotácie na mládež, pripraviť zámer na 
príspevkovú organizáciu na organizovanie športu v MČ, 

- požiadavky na revitalizáciu Ovsištského námestia, Námestia hraničiarov v spolupráci 
s vysokou školou, 

- na opravy terasy je vyčlenených 50 tis. €,  
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- 87 tis. € zapracovať z bežných výdavkov na rekonštrukciu a vytvorenie parkovacích 
kapacít,  

- po častiach riešiť detské ihriská, funkčnosť parkovísk, požiadavka pokračovania opráv 
chodníkov a budovania cyklotrás, vianočné trhy – zintenzívnenie osvetlenia, požiadavka 
zadefinovania Pamätníka Svornosti, spoločné aktivity poslancov zapracovať do rozpočtu, 
 
p. Fiala – predniesol odborné stanovisko kontrolóra k Návrhu rozpočtu mestskej časti 

Bratislava-Petržalka na rok 2013 s výhľadom do roku 2015. Tento materiál je 
súčasťou materiálu o rozpočte, konštatoval,. že je všetko je zapracované aj 
úverové zaťaženie MČ, pri posudzovaní vychádzal zo zákona č. 523/2004 
a 584/2004 odporučil schváliť rozpočet. 

 
Diskusia: 
p. Masár – za poslanecký klub SMER-SD, SNS, OK, SF, MOST-HÍD: 

rozpočet je konzervatívny, napriek tomu sa je treba investovať do Petržalky, 
nepoznáme východiská rozpočtu – príjem z daní, podarilo sa vniesť poslanecké 
zámery do rozpočtu, nutná revitalizácia terás, škôl, športovísk, detských ihrísk, 
oprava chodníkov, parkovacie miesta, poďakoval za vznik spoločného 
rozpočtu, bude hlasovať za, 

p. Lukačková – v mene klubu SDKÚ-DS, aj školskej komisie oceňuje diskusiu vedenia 
mestskej časti s poslancami, financie, ktoré MČ investuje do škôl, apelovala na 
všetkých hľadať formu podpory učiteľov a ich práce, kreatívnosť, ak by boli 
možnosti vyčleniť zdroje na ocenenie iniciatívy učiteľov, najmä mladých, ktorí 
nevidia perspektívy, od roku 2010 sa táto suma znižuje,  

p. Farkašovská – poďakovala za materiál ktorý je urobený prehľadne a zrozumiteľne, 
nedozvedela sa prečo sa znížili príjmy KZP a koľko chceme vyčleniť na 
participatívny rozpočet, 

starosta – k posunu došlo pri schvaľovaní programu rokovania, riaditeľ KZP zodpovie na 
otázku ohľadom nižších príjmov KZP, 

p. Miškov – je to tretí rozpočet v tomto volebnom období, poznačený finančnou situáciou 
štátu, víta dohodu vlády a ZMOS, samospráva ukazuje vláde ako šetriť, 
napriek šetreniu počítame s rozvojom mestskej časti, 
- pracovné skupiny - počítame s rozvojom školstva,  
- kultúra – je zástancom jedného kultúrneho zariadenia na úrovni, než 
viacerých slabých, 
- naďalej podporovať budovanie športovísk pre mládež, výstavbu plavárne do 
konca volebného obdobia,  
- pričinil sa o zrušenie licencií z Microsoftu – úspora 40 tis. €. 

p. Hrčka, FP – upozornil, na prekročenie dĺžky vystúpenia p. Miškova, trvalo 7 minút,  
p. Radosa – upozornil na nepredvídateľné externé riziko napriek podpísaniu memoranda, 

- je príjemne prekvapený, že jeho priority sú pravidelnou súčasťou rozpočtu 
(terasy, parkovanie), snaha školskej komisie sa tiež prejavila v návrhu, 
rozpočet je korektný, krátenie výdavkov nemôže byť plošné, musia sa stanoviť 
priority, upozornil na stratu cca 400 tis. € pri hospodárení s obecnými bytmi - 
tomuto problému je potrebné sa viac venovať, aký bude príjem z prenájmu 
majetku Dalkii?  

starosta – nielen rozhodovanie hlavného mesta, aj legislatíva štátu zasahuje do rozpočtu,  
- privítal by prípravu materiálu o riešení neplatičov, nebudeme ich tolerovať,   
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p. Gaži – stretol sa s učiteľmi, poukazovali na nespravodlivosť s prideľovaním normatívov, 
nedostali peniaze v plnej výške, samospráva dopláca na zvýšenie výdavkov 
preneseného výkonu štátnej správy,  
- doplnil p. Radosu - nepáči sa mu forma predaja bytov za zostatkovú cenu – 
mestská časť nemá prínos z tohto predaja, 

starosta – pri školách je problém s normatívom, školy, kde je málo žiakov treba však 
zachovať, brať do úvahy odbornú štruktúru učiteľov, prihliadať na rozvoj obce 
v súvislosti s novou výstavbou, financovanie bez prechodného obdobia nie je 
možné, 

 - predaj bytov – riadi sa zákonom č. 182, 
p. Bučan – ocenil prípravu rozpočtu, vôľu robiť kompromisy, rozpočet zohľadňuje aj 

priority mestskej časti, klubu SDKÚ-DS, obsahuje aj rozvojové prvky - 
rekonštrukciu škôl, terás, parkovacej politiky, plaváreň, za poslanecký klub: 
podporia rozpočet, 

p. Brezinská – objasniť výdavky na propagáciu 80.000 €, čo v tom je zahrnuté, kde je 
participatívny rozpočet? 

p. Pätoprstá – uviesť, kde konkrétne je participatívny rozpočet, sumu 20.000 € uviesť ku 
konkrétnej veci - na strane 8 sa hovorí o tomto, doplniť návrh uznesenia, 

p. Miškov – oprava chodníkov a ciest, bude snaha navýšiť prostriedky, problematika 
parkovania - boli negatívne reakcie poslancov, bol viackrát na hlavnom meste 
kde sa o tomto hovorilo, sme blízko realizácie nového parkovacieho systému, 
nech je v prospech Petržalčanov, z príjmu investovať do dopravy, 

 
O možnosť vystúpenia požiadali 2 občania - poslanci hlasovaním optickou väčšinou 
súhlasili s ich vystúpením. 
 
p. Sádovská – reagovala na prostriedky na rekonštrukciu DK Zrkadlový háj, pracuje v DK 

Lúky už 22 rokov, nechce, aby sa zrušil, ak sa dá do návrhu rozpočtu na DK 
Lúky nula, to znamená, že sa zruší, teplo tu uniká, vidí, že záujem 
o zachovanie je len pri DK Zrkadlový háj – tu sú kancelárie, ide sa prestavať 
na nový, zničili by sme to, čo funguje, požiadavka na obnovenie sociálneho 
zariadenia v DK Lúky, prostriedky vyčlenené na digitálne kino v DK ZH 
presunúť na Lúky, 

starosta – nikdy sme nepovedali, že ideme rušiť DK Lúky, petícia je zavádzajúca, mestskí 
poslanci zahlasovali za zrušenie 1% solidarity, ďakuje im za to, napriek tomu 
to neprešlo, hľadáme peniaze, 

p. Duffeková – p. Miškov povedal: je dobré mať jeden dobrý dom kultúry, náš DK Lúky je 
o voľnom čase, pracujú tu krúžky, výtvarný pre deti od 2 rokov, je tu 60 detí, 
prednosta hovoril o podpore športovísk, je tu veľká telocvičňa, stoly na stolný 
tenis, aby sa deti pre nedostatok aktivít nedostali na ulicu a zvýšil by sa z tohto 
titulu vandalizmus, nepozná lepšiu a horšiu kultúru, zatiaľ máme dostatok 
záujemcov o krúžky, peniaze na kultúru môžu plynúť aj zo zvýšených 
prenájmov, doteraz boli vyčlenené peniaze na CC Centrum, Zrkadlový háj, 
Lúky budú opäť odsunuté 

starosta – predstavy sú rôzne, aj poslanci majú svoj názor, hľadajú sa peniaze, dohoda 
s vládou znamená pomoc samospráve,  

p. Miškov – bol zle pochopený, dlhodobo sa tu neinvestovalo, je to otázka peňazí, mesto 
by tiež mohlo poskytnúť financie na rekonštrukciu, 

p. K. Hájková, FP – mať jeden dobrý DK, toto analogicky platí to aj na zástupcov starostu? 
prednosta – odpovedal na otázky: 
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- k p. Lukačkovej, Gažimu- motivačná zložka pre učiteľov – ponechaná 
v rámci rezervy, ak riaditeľ vedel nájsť sponzora, mohol mať zdroje, teraz to 
vláda zmenila,  
- k p. Farkašovskej – v minulosti boli príjmy KZP nadhodnotené, ide 
o zreálnené čísla, 
- k p. Brezinskej a Pätoprstej: participatívny rozpočet bude zachovaný, nie je 
problém 20.000 € doplniť na str. 8, budú zachované zámery revitalizácie 
športovísk, o tomto budú rozhodovať ľudia,  
- k p. Radosovi – 10% krátenie sa týka aj miestnych podnikov, príjem z Dalkie 
je stanovený vzorcom,  
- k p. Brezinskej – propagácia na diskusie, diskusné relácie, mediálny priestor, 
bola to požiadavka poslancov. 
 

Návrhová komisia prijala pozmeňujúci návrh poslankyne Pätoprstej: 
„na strane č. 8 v doplniť vetu o participatívnom rozpočte o pôvodne navrhnutú o sumu 
20.000 € a to: 
V roku 2013 navrhujeme uplatniť projekt participatívneho rozpočtu vo výške 20.000 € 
ktorý sa bude realizovať v spolupráci s obyvateľmi Petržalky v rámci schváleného 
rozpočtu na vybrané oblasti“. 
 

O návrhu sa nehlasovalo, bol prijatý autoremedúrou. 
 

Hlasovanie o pôvodnom návrhu uznesenia: prítomných 32, za 30, proti 0, zdržali sa 0, 
nehlasovali 2 – návrh bol prijatý 
 
Starosta – poďakoval za schválenie rozpočtu, pripomenul, že sa chystajú vážne zmeny. 
Vedením zasadnutia poveril p. Masára a vyhlásil prestávku do 12.45 hod. 
 

 Záver: 
Uznesenie č. 275 

---------- 
 
7. Stanovisko mestskej časti Bratislava-Petržalka k návrhu dodatku štatútu hl. mesta 

SR Bratislavy – rozdelenie pôsobnosti v oblasti veterinárnej starostlivosti._________ 
 
Materiál uviedol prednosta, ide o nesúhlasné stanovisko. 
 
Hlasovalo sa bez diskusie. 
 
Hlasovanie: prítomných 23, za 18, proti 0, zdržali sa 2, nehlasovali 3 – návrh bol prijatý. 
 

Záver: 
Uznesenie č. 276 

---------- 
 
8. Návrh na schválenie dodatku č. 1 k zmluve č. 4/2011 uzavretej medzi prenajímateľom 

ZŠ Prokofievova 5, 851 01 Bratislava a nájomcom Jednotka tenisová škola, o. z., 
Záhumenná 318, 851 10 Bratislava, IČO: 36 076 228.____________________________ 
 
Materiál uviedol prednosta, ide o predĺženie nájmu nebytového priestoru potrebného pre 
dobudovanie sociálneho zázemia, p. Radosa bol v pozícii mediátora.  
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Diskusia: 
p. Pätoprstá – nebude hlasovať z dôvodu konfliktu záujmov.  
  

Hlasovanie: prítomných 26, za 21, proti 1, zdržal sa 0, nehlasovali 4 – návrh bol prijatý. 
 

 Záver: 
Uznesenie č. 277 

---------- 
 

9. Návrh na prenájom nebytových priestorov v Dome kultúry Lúky pre Ing. Michala 
Jarábka, Smolenická 8, 851 05 Bratislava.____________________________________ 
 
Materiál uviedol prednosta, ide o priamy prenájom, zverejnený bol v zmysle zákona.  
 
Hlasovalo sa bez diskusie. 

 

Hlasovanie: prítomných 27, za 23, proti 0, zdržal sa 0, nehlasovali 4 – návrh bol prijatý.. 
 

 Záver: 
Uznesenie č. 278 

---------- 
 
10. Návrh na prenájom nebytových priestorov v Dome kultúry Lúky pre Ing. Romana 

Kundráka, Vyšehradská 35, 851 06 Bratislava.________________________________ 
 
Materiál uviedol prednosta, ide o priamy prenájom, jedná sa o skladové priestory pre 
keteringový servis. 
 
Hlasovalo sa bez diskusie. 

 

Hlasovanie: prítomných 29, za 24, proti 0, zdržal sa 1, nehlasovali 4  – návrh bol prijatý.. 
 

 Záver: 
Uznesenie č. 279 

---------- 
 
11. Návrh na prenájom nebytových priestorov na Haanovej 10 v Bratislave pre Bytový 

podnik Petržalka, s.r.o., Haanova 10, 852 23 Bratislava.________________________ 
 
Materiál uviedol prednosta. 
 
Hlasovalo sa bez diskusie. 
 

Hlasovanie: prítomných 29, za 24, proti 0, zdržal sa 1, nehlasovali 4 – návrh bol prijatý. 
 

 Záver: 
Uznesenie č. 280 

---------- 
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12. Návrh na prenájom objektu Pavilónu detských ihrísk na Furdekovej ul. č. 6a, 
Bratislava spoločnosti Perosi, s.r.o., Vígľašská 13, Bratislava, IČO: 46 169 288 
 
Materiál uviedol prednosta - ide o 10 ročný prenájom detských ihrísk, potenciálnych 
záujemcov sme vyberali na účel služieb deťom, alkohol sa nebude predávať, je potrebné 
objekt revitalizovať, nutná oprava strechy. 
 
Diskusia: 
p. Radosa – nájomné je napriek investícii nízke, v školách platia 8,30 €, toto nie je ani 

polovica tejto čiastky, bavíme sa o dlhodobom nájme, predloženie nájmu je 
urýchlené, navrhuje cenu minimálne 8,30 €/m², 

prednosta – po odpočítaní investície je cena cca 28,- €, na priestor zainvestuje a nám 
ostane opravená budova, naše mesačné náklady teraz sú cca 400 €, 

p. Radosa – aby to bola investícia MČ a nebol to prevádzkový náklad podnikateľa, 
prednosta – rozpočtová klasifikácia existuje, čo je rozpočtový, čo kapitálový výdavok, 

túto činnosť chcú prevádzkovať, rozhodnúť do konca roka, inak pôjdu inde, 
p. Černák, FP – nech sa prednosta poradí s odborníkom  na dane. 
 
Návrhová komisia prijala návrh p. Radosu: 
„...zvýšenie nájomného na 8,30 €/m² 
 

Hlasovanie: prítomných 28, za 17, proti 2, zdržali sa 5, nehlasovali 4 – návrh bol prijatý. 
 
Hlasovanie o uznesení ako celku: prítomných 29, za 22, proti 0, zdržal sa 0, nehlasovali 7 
– návrh bol prijatý.. 
 

 Záver: 
Uznesenie č. 281 

----------- 
 
13. Návrh na prenájom časti pozemkov, parc. č. 5192/3, 5187/1 pre SLOVENSKÝ 

VODOHOSPODÁRSKY PODNIK, š.p. Karloveská 2, Bratislava, IČO: 36 022 047. 
 
Materiál uviedol prednosta, jedná sa o protipovodňový múrik a pozemok pod ním, ide o 
prípad osobitného zreteľa. 
 
Diskusia: 
p. Hrčka – je to ten istý podnik, s ktorým sme mali problém ohľadom prečerpávacej 

stanice, zobral si príspevok z PHARE, doteraz sa to naťahuje, nechcú dielo 
ani za 1 €. Dáva návrh na zmenu ceny na 14,- €/m²/rok. 

 
Návrhová komisia prijala návrh poslanca Hrčku: 
„Zmena ceny prenájmu na 14,- Є/m²/rok. 
 

Hlasovanie: prítomných 28, za 22, proti 0, zdržali sa 5, nehlasoval 1 – návrh bol prijatý. 
 
Hlasovanie o uznesení ako celku: prítomných 28, za 27, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1 
– návrh bol prijatý. 

 

 Záver: 
Uznesenie č. 282 

---------- 
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14. Žiadosť o odpustenie príslušenstva pohľadávky vzniknutej neuhrádzaním 
predpísaných platieb za užívanie bytu._____________________________________ 
 
Materiál uviedol prednosta, bytová komisia neodporučila schváliť. 

  
Diskusia: 
p. K. Hájková – upozornila na znenie uznesenia – neschváliť. 
 
Hlasovanie: prítomných 28, za 23, proti 0, zdržali sa 4, nehlasoval 1 - návrh bol prijatý. 
 

 Záver: 
Uznesenie č. 283 

---------- 
 
15. Informácia o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach 

materských škôl za školský rok 2011/2012 v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej 
časti Bratislava-Petržalka._________________________________________________ 
 
Materiál uviedol prednosta, materiál pojednáva o problémoch, programoch škôl, do 
ktorých sa školy zapájajú, nemá ambíciu klásť úlohy na rozpočet. 
  
Diskusia: 
p. Lukačková - poďakovala oddeleniu školstva za prácu na obidvoch materiáloch, 

potrebné materiál aspoň prečítať, 
p. Pätoprstá – poďakovala oddeleniu životného prostredia a m.p. VPS za odstránenie 

lístia a konárov v areáloch materských škôl. 
  

Hlasovanie: prítomných 29, za 27, proti 0, zdržal sa 0, nehlasovali 2 – návrh bol prijatý.  
 

 Záver: 
Uznesenie č. 284 

---------- 
 
16. Informácia o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach 

základných škôl za školský rok 2011/2012 v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej 
časti Bratislava-Petržalka._________________________________________________ 
 
Materiál uviedol prednosta, poukazuje na činnosť na školách, špeciálne triedy, popis 
situácie na 8 ročných gymnáziách, výsledkoch na školách, materiál je obšírny, je to 
východisko do budúceho obdobia. 
 
Diskusia: 
p. Lukačková – materiál poskytuje množstvo informácií o kvalite škôl. 

   

Hlasovanie: prítomných 29, za 26, proti 0, zdržal sa 0, nehlasovali 3  – návrh bol prijatý.. 
 

 Záver: 
Uznesenie č. 285 

---------- 
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17. Správa z tematickej kontroly inventarizácie pokladničnej hotovosti v Stredisku 
sociálnych služieb Petržalka, Mlynarovičova 23, Bratislava._____________________ 
 
Materiál uviedol p. Fiala, miestny kontrolór. 
  
Hlasovalo sa bez diskusie. 
 

Hlasovanie: prítomných 29, za 27, proti 0, zdržal sa 0, nehlasovali 2  – návrh bol prijatý.. 
 

 Záver: 
Uznesenie č. 286 

---------- 
18. Návrh na priznanie odmeny Stanislavovi Fialovi, miestnemu kontrolórovi mestskej 

časti Bratislava-Petržalka._________________________________________________ 
 
Materiál uviedol prednosta, vyzval poslancov na stanovenie percenta odmeny. 
 
Diskusia: 
p. Lengyelová – za klub SMER_SD...., ocenila korektný prístup navrhla výšku odmeny 

10%. 
 
 Návrhová komisia prijala návrh od p. Lengyelovej: 

„ Klub poslancov strán SMER-SD, SNS, SF, OK, MOST-Híd, navrhuje výšku odmeny 
10%.“ 
 

Hlasovanie: prítomných 29, za 23, proti 0, zdržali sa 3, nehlasovali 3 – návrh bol prijatý 
 

 Záver: 
Uznesenie č. 287 

---------- 
 
19. Plán kontrolnej činnosti miestneho kontrolóra mestskej časti Bratislava-Petržalka 

na obdobie od 1. januára 2013 do 30. júna 2013._______________________________ 
 
Materiál uviedol p. Fiala, miestny kontrolór, poďakoval poslancom za podnety. 
 
Diskusia: 
p. Bučan – navrhol rozšíriť plán o kontrolu v BPP, s.r.o. s cieľom kontroly hospodárnosti 

vrátane dodržiavania VZN, 
p. Fiala - nie je si istý či takúto kontrolu môže vykonať v obchodnej spoločnosti, 
p. Lengyelová – zo zákona to nemôže byť kontrola vykonaná v spoločnosti s ručením 

obmedzeným, 
prednosta – v takom rozsahu ako bolo uvedené, nie je možné, dá sa skontrolovať len časť 

podľa rozpočtových pravidiel. 
 

 Návrhová komisia prijala pozmeňujúci návrh p. Bučana: 
„Návrh rozšírenie plánu kontrolnej činnosti na obdobie 1.1.2013 – 30.6.2013 rozšíriť 
o Bytový podnik Petržalka s. r. o. s cieľom kontroly zákonnosti hospodárnosti 
a efektívnosti a dodržiavania všeobecne záväzných právnych predpisov vrátane VZN 
mestskej časti“. 
 

Hlasovanie: prítomných 30, za 25, proti 0, zdržal sa 3, nehlasovali 2 – návrh bol prijatý. 
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Hlasovanie o uznesení ako celku: prítomných 30, za 28, proti 0, zdržal sa 0, nehlasovali 2 
- návrh bol prijatý. 
 

Záver: 
Uznesenie č. 288 

---------- 
 
p. Sim, zástupca Občianskeho združenia Národ sebe: 
Predstavil projekt Pamätníka Svornosti, nežiada finančné prostriedky, projekt chcú riešiť 
formou verejnej zbierky, potreba priestoru pre históriu a kultúru, ide o občiansku aktivitu, 
autor projektu sa narodil tu a žije v Petržalke, otázky je možné adresovať na webovú 
stránku: www.pamatniksvornosti.sk, 
p. Miškov – je potrebné opatrne voliť slová, Petržalka má svoju históriu, pripomína si 

historické akcie v Sade Janka Kráľa, aktivity ohľadom petržalských bunkrov. 
 
20. Interpelácie. 

p. Bučan – v mene pána Gažiho, prečítal interpeláciu: 
p. Gaži, interpeluje prednostu MÚ: 
Téma interpelácie: Zrušenie verejného obstarávania (súťaže) na predaj nebytových 

priestorov na Vyšehradskej 29 v Petržalke bývalé priestory mestskej knižnice. 
Vec: Interpelujem pána prednostu MÚ v Petržalke na zdôvodnenie zastavenia verejnej 

súťaže spomenutých nebytových priestorov. Žiadam o informáciu o ďalšom 
termíne vyhlásenia verejnej súťaže na dotknutý priestor. Nepokračovanie v súťaži 
bude pravdepodobne znamenať porušenie uznesenia Miestneho zastupiteľstva 
v Petržalke. Za porozumenie ďakujem 

S pozdravom Gaži. 
---------- 

 
21. Rôzne 

p. Bučan – predniesol návrh uznesenia poslaneckých klubov SDKÚ-DS, SMER-SD a p. 
Miškov a to:  
1. MZ schvaľuje zmenu Organizačného poriadku MČ Bratislava-Petržalka 
vypustením čl. 7 ods. 8 
2. odvoláva z funkcie tajomníka MR p. Kríža, 

p. Hrčka, FP - víta iniciatívu, no upozornil, že v bode rôzne sa nemôže prijať 
rozhodnutie, pokiaľ má dopad na rozpočet a tento návrh má dopad na 
rozpočet, aj keď pozitívny, 

 
p. Fabor – dal do pozornosti materiál rozdaný na začiatku rokovania Aktualizácia 

Registra podnetov - statická doprava je prioritou, obyvatelia posielajú 
námety, bol zriadený register podnetov, projekčne sa ale nerealizuje, potreba 
aktualizácie, v Petržalke chýba 17.000 parkovacích miest, toto by prispelo 
k riešeniu problematiky parkovania, 

p. Radosa – podporiť tento bod, je to priorita všetkých politických strán,  
 
p. Masár – predložil návrh uznesenia: MZ žiada poslanecký klub SaS+OKS o prípravu 

návrhu na zmenu Organizačného poriadku MZ z dôvodu navýšenia navýšenia 
počtu členov MR o l člena iniciuje zmenu rokovacieho poriadku, 

p. Miškov, FP – aj toto má dopad na rozpočet 
p. Hrčka, FP – až odhlasovanie zmeny má dopad na rozpočet, 
p. Bučan – stiahol časť návrhu, ponechal len 1 časť - zrušenie článku 7 ods. 9  
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p. Kríž – k návrhu Bučana - poďakoval predsedom poslaneckých klubov za korektný 
prístup, v súčasnosti je funkcia tajomníka MR luxusom pre mestskú časť, 
hľadať spôsob na 3 mesačnú odmenu, aby to nebolo v rozpore s rokovacím 
poriadkom, na najbližšom MZ sa k tomuto vrátime, bude to bod rokovania, 
poďakoval za prácu pracovníkom MÚ, 

p. Hrčka – v súvislosti s novou webovou stránkou, odporučil overiť politickú príslušnosť 
poslancov a správny názov klubov, on sám nie je členom strany, 

prednosta – odporučil, aby si poslanci preveril údaje na stránke, upozornili na chyby. 
 
Návrhová komisia prijala 3 návrhy na zmenu uznesenia: 
 
1. p. Miškov: 
„V súvislosti s krátením finančných prostriedkov pre rozpočtový rok 2013 navrhuje 
skupina poslancov poslaneckých klubov SDKÚ-DS a PK SMER –SD + SF + OK+ 
MOST-HÍD, prijať nasledovné uznesenie: MZ MČ Bratislava-Petržalka  schvaľuje 
zmenu organizačného poriadku samosprávy MČ Bratislava-Petržalka v rámci ktorej 
ruší v čl. VII. odsek 9.  
 

Hlasovanie: prítomných 28, za 24, proti 1, zdržali sa 2, nehlasoval 1- návrh bol prijatý. 
  

Záver: 
Uznesenie č. 289 

---------- 
 

2. p. Fabor – Aktualizácia registra podnetov 
 

Hlasovanie: prítomných 30, za 28, proti 0, zdržal sa 0, nehlasovali 2 – návrh bol prijatý. 
 

 Záver: 
Uznesenie č. 290 

---------- 
 

3. p. Masár: 
„Na základe spoločnej dohody klubov SMER-SD, SF, OK, MOST - Híd a SDKÚ-DS 
MZ žiada poslanecký klub SaS–OKS spracovať a predložiť na najbližšie rokovanie 
zastupiteľstva návrh navýšenia počtu členov MR o zástupcu poslaneckého klubu SaS-
OKS a s tým súvisiaci návrh na zmenu organizačného poriadku samosprávy MČ 
Bratislava-Petržalka a návrh na zmenu Rokovacieho poriadku MR MČ Bratislava-
Petržalka s účinnosťou ku dňu schválenia. 

 

Hlasovanie: prítomných 30 za 29, proti 0, zdržal sa 1 nehlasoval 0 - návrh bol prijatý. 
 

 Záver: 
Uznesenie č. 291 

---------- 
 

 
Zástupca starostu p. Masár konštatoval, že program zasadnutia miestneho zastupiteľstva 

bol prerokovaný, zaželal všetkým príjemné Vianočné sviatky a šťastný Nový rok 2013, 
poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie. 
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____________________________    _________________________ 
 Ing. Vladimír Bajan          Ing. Miroslav Štefánik 
 starosta       prednosta 
 
 
 
 
 
Overovatelia zápisu:_______________________________ 
        Mgr. Daniela Lengyelová, PhD.  
         
 
   _______________________________ 
             JUDr., Mgr. Vladimír Gallo, PhD. 
 
 
 
 
Zapísala:  _______________________________ 
    Helena Čierniková 


